



Bertrand VIGNERON, 51 years old, is a general engineer graduated from the National School of Engineers in Brest, and he also holds a degree in biomedical engineering from the University of Technology in Compiègne (UTC). He has over twenty years of experience in hospital engineering. After working at the University Hospital of Amiens and then at the Elbeuf Hospital, he joined the High School of Advanced Studies in Public Health in 2015. This institution educates senior officials in the public hospital sector, including hospital directors. He assumed the role of professor there. In 2021, he joined the Rennes University Hospital to work in the Research and Innovation Department and later moved to the Hospital Group comprising the hospitals of Saint Malo, Dinan, and Cancale as the Director of Biomedical Engineering and the Referring Director of the Medico-Technical Division (laboratory, medical imaging, pharmacy, sterilization), and Operating Rooms

VIGNERON – EN FRANÇAIS

***Bertrand VIGNERON**, 51 ans est ingénieur généraliste diplômé de l'Ecole Nationale d'Ingénieurs de Brest et est également ingénieur en ingénierie biomédicale diplômé de l'Université des Technologies de Compiègne (UTC). Il dispose d'une expérience de plus de vingt années dans l'ingénierie hospitalière . Après avoir exercé au CHU d'Amiens puis à l'hôpital d'Elbeuf , il a rejoint en 2015 l'Ecole des Hautes Etudes en Santé Publique, Ecole qui forme les hauts cadres de la fonction publique hospitalière dont les directeurs d'hôpitaux, pour exercer la fonction de professeur. En 2021, il rejoint le CHU de Rennes pour exercer à la Direction de la Recherche et des innovations puis le Groupement Hospitalier composé des hôpitaux de Saint Malo, de Dinan et de Cancale en qualité de Directeur de l'ingénierie biomédicale, et Directeur référent du pôle médico technique (laboratoire d'analyses, imagerie médicale, pharmacie, stérilisation) et des blocs opératoires.*